
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE 29 DE SETEMBRE DE 2021

Identificació de la sessió:

• Caràcter: ordinari 
• Data: 29 de setembre de 2021
• Inici: 10:05
• Finalització: 14:03
• Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
• Convocatòria: primera i única

Assistents (17)
Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Sr. Joan Ruiz Mesquida 

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Laura Celià Gelabert
Gabriel Suau Otero
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 
Jaume Bestard Matas 

Secretària delegada:
Isabel Morell  
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Ordre del dia:

1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors.
2. Declaració institucional – al·legacions al Pla General de Ports de les Illes Balears.
3. Moció presentada pel grup municipal Mes per Sóller, en defensa del servei públic de 
Correus.
4. Moció presentada pels grups municipals Mes per Sóller, Socialistes de Sóller i Podem 
Sóller, amb la proposta d’acord en relació a un centre de dia digne per a Sóller.
5. Moció  presentada pel Partit Popular, per a la millora dels processos selectius i formació 
de les policies locals per esmenar la manca d’efectius de la policia local als municipis.
6. Moció presentada pel Partit Popular, per a la participació dels ajuntaments en la futura 
llei de la Serra de Tramuntana.
7. Moció presentada pel regidor no adscrit, Sebastià Aguiló Roig, per la realització d’un 
manteniment  més  eficaç  de  l’EDAR,  la  instauració  de  la  depuració  terciària  i  la 
col·laboració amb els regants de la Vall.
8. Comunicacions oficials.
9. Precs i preguntes.

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es dóna compte dels esborranys d’acta pendent d’aprovació: ple ordinari d’11 de maig de 
2021, extraordinari de 25 de juny de 2021, ordinari de 13 de juliol de 2021.

S’aproven per unanimitat.

Segon.-  Declaració  institucional  –  al·legacions  al  Pla  General  de  Ports  de  les  Illes 
Balears.

Per part de la secretaria es procedeix la lectura de la declaració institucional. 

El Batle diu que la intenció de la declaració institucional és enviar un missatge unànime de 
què el Consistori està en contra que a primera línia, és faci un pàrquing de remolcs  perquè 
consideren que aquesta infraestructura s’hauria de fer a un altre lloc. Explica que Més va 
presentar una proposta i va tenir a bé convertir-la amb una declaració institucional. 

La Sra. Catalina Pizá diu que és una proposta consensuada i que tal i com està ara plantejat 
el Pla suposaria un impacte nociu pel nostre port i per la nostra economia turística. 

Pren la paraula el Sr. Gabriel Suau de Més per Sóller i explica que varen presentar una 
proposta per tal de fer al·legacions al Pla General de Ports, que s’ha reformulat com a una 
declaració institucional, si bé no obstant, també diu que senten la necessitat d’anar un poc 
més enllà i fer al·legacions pròpies i específiques per posar damunt la taula problemes que 
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té el Port de Sóller. En concret parla de la necessitat de regular, ordenar i fins a cert punt 
limitar l’afluència al Port perquè una pressió excessiva al final resta atractiu i deteriora el 
fons marí o la qualitat de l’aigua. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu i es mostra content per al final poder fer una posició conjunta 
del  Consistori  davant  el  Govern.  Afegeix  que  el  Pla  de  Ports  és  un  instrument  de 
planificació que fa temps que estava pendent d’elaborar, que afecta a tots els ports de les 
Illes Balears i que marca l’activitat que hauran de tenir. Considera que una de les coses 
bones que pretén el Pla és precisament posar ordre als excessos i limitar els fondejos. Pel 
que fa a les actuacions que preveu, es mostra partidari, com es contempla a la declaració, de 
cercar  una ubicació alternativa a l’aparcament  de remolcs  i  treballar  conjuntament  amb 
Ports per trobar un lloc adequat per aquesta finalitat. D’altra banda, pel que fa a la pressió 
que sofreix la badia a l’estiu considera correcte plantejar el camp de boies per ordenar el 
tema dels fondejos. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard de Proposta per les Illes qui també es mostra partidari 
de regular el tema, reivindica també els drets dels banyistes i per això diu que el camp de 
boies és positiu però que cal tenir en compte altres elements com per exemple la praderia de 
posidònies. D’altra banda, diu que tenen moltes queixes dels veïnats pels renous que causen 
els remolcs. 

El  Sr.  Sebastià  Aguiló,  regidor  no  adscrit  es  mostra  content  pel  fet  de  presentar  una 
declaració institucional. Diu que la problemàtica dels dos punts, tant de les boies com dels 
remolcs, s’ha accentuat i que si bé no és competència de l’ajuntament, el pateixen la gent 
del poble. Considera una barbaritat ubicar els remolcs a la primera línia del passeig, pels 
renous i per la imatge de Sóller. Pel que fa a les boies ecològiques ho considera una mesura 
positiva i opina que com Ajuntament estaria be reclamar la seva gestió. Finalment diu que 
el nou projecte de boies hauria d’anar paral·lel a un pla de recuperació i regeneració de la 
posidònia. 

El  Sr.  Carlos  Darder  es  suma a  les  paraules  dels  companys  en  quant  a  que  es  positiu 
presentar una declaració institucional i anar tots en un mateix sentit. Explica que hi ha un 
problema amb la quantitat de barques que hi ha a l’estiu que suposa per una banda afecta a 
la  posidònia i que la qualitat de l’aigua no sigui òptima. Diu que està clar que és un port de 
refugi però que això no suposa que no s’hagi de posar ordre i regular.  També recull  la  
petició del Batle sobre que la gestió de les boies pugui ser municipal. Així mateix vol posar 
damunt la taula la problemàtica dels remolcs i es manifesten en contra que s’ubiqui l’accés 
a davant Can Generós. 

Tanca el torn d’intervencions el Batle President qui vol tornar a agrair a tots els regidors la 
declaració institucional i torna a remarcar la importància de fer un front comú vers aquest 
tema. 

La Corporació, acorda, la declaració institucional següent:

Dia 8 de juliol es va aprovar el Pla General de Ports de les Illes Balears 2018-2033, on es  
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contemplen totes les actuacions que es volen fer dins la badia del Port de Sóller. En concret, 
al Port,es plantegen dues actuacions:
- Actuació 2.9. La creació d’un camp de boies de fondeig al bell mig de la làmina d’aigua 
de la badia, per un nombre de 45 places.
- Actuació 4.1. La creació d’una petita zona per a remolcs, al moll petit de Can Generós, 
que implica  l’afectació  a  la  platja,  a  la  zona de la  rampa de varada.  Per  un import  de 
297.000 euros.
D’aquestes dues actuacions,  es considera que la de creació d’una zona d’aparcament de 
remolcs al moll petit de Can Generós no és adequada, pel fet que podria suposar ocupar part 
de l’actual platja de can Generós i a més no resoldria de cap manera la problemàtica de 
l’estacionament de remolcs que actualment pateix el Port de Sóller.
Per  aquest  motiu,  la  Corporació,  per  unanimitat,  ACORDA sol·licitar  que  es  faci  una 
reubicació d’aquesta zona d’estacionament de remolcs en una zona on no suposi molèsties 
per als residents i visitants del Port de Sóller.
Així mateix, sol·licitam que el Pla de Ports tengui en compte la protecció de les praderies 
de Posidònia a l’hora de planificar els camps de boies.

Tercer.- Moció presentada pel grup municipal Més per Sóller, en defensa del servei 
públic de Correus.

Llegida la proposta per part de la secretària delegada, pren la paraula el Sr. Gabriel Suau 
per defensar la Moció presentada pel seu grup municipal.  El regidor de Més per Sóller 
exposa que ha sigut aprovada a altres municipis  i  que vol posar un toc d’alerta  per tal 
d’assegurar que a un municipi com Sóller no decaigui el servei de correus com a ha passat a 
Deià. 

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá i anuncia que donaran suport a la moció i que s’ha 
d’estar vigilant al servei que es dóna a la ciutadania de Sóller.

Intervé el Sr. Jaume Mateu i es mostra partidari a reforçar els serveis públics i dotar de 
personal i recursos a l’oficina de Sóller. 

El Sr. Jaume Bestard diu que en el tema de la paqueteria hi ha hagut un repunt que ha posat 
palès la manca de recursos. 

El regidor no adscrit, el Sr. Aguiló diu que li ha sorprès que fa uns mesos la Sra. Laura 
Celià  en  una  moció  sobre  els  cavalls  va  dir  que  podia  haver  un  possible  conflicte 
d’interessos i ho compara amb la moció que ara duu a ple. El Sr. Aguiló diu que, tenint en 
compte la quantitat de simpatitzants del seu partit que fan feina a correus, també es podria 
pensar que hi ha un possible conflicte d’interessos. Pel que fa al contingut de la moció diu 
mostrar la seva satisfacció perquè finalment s’ha reconegut que Espanya és una nació. Diu 
que la supressió de llocs de feina que va duu a terme l’empresa pública del municipi va ser 
deguda  a  les  noves  tecnologies  i  a  pèrdues  del  seixanta  per  cent.  Diu  que  el  nombre 
d’empleats està relacionat amb el volum de cartes i paqueteria que cada oficina gestiona i 
que com tota empresa ha de quadrar els seus números. Considera que no és competència 
municipal  decidir  sobre  la  gestió  d’una  empresa  pública  nacional.  Per  aquests  motius 
anuncia que s’abstendran. 
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Intervé el  Sr.  Carlos  Darder  i  diu que el  Partit  Popular  considera no hauria  de minvar 
l’atenció a la gent i anuncia que li donaran suport atès que es pot ajudar a que millori el 
servei. 

Passats a votació, la Corporació, amb 16 vots a favor, 1 abstenció, ACORDA: 

Primer.- El Ple de l’Ajuntament de Sóller, a través d’aquesta MOCIÓ, requereix:

La SAE Correos y Telegrafos, SME
La Societat Estatal de Participacions Industrials (SEPI)
El Ministeri d’Hisenda
El Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, i
El Govern de la Nació
perquè adoptin les mesures següents, que entenem necessàries per garantir la prestació dels 
serveis postals i la seva permanència en aquest municipi de Sóller:

1r.  Afrontar  diligentment  la  cobertura  dels  llocs  estructurals  suprimits  a  la  Unitat  de 
Repartiment de Sóller, necessaris per oferir un servei de qualitat a la ciutadania.

2n.  Mantenir  la  qualitat  de  les  condicions  laborals,  garantint  una  plantilla  amb  prou 
treballadors  i  treballadores  que  permeti  les  corresponents  substitucions  per  malaltia, 
permisos o vacances.

3r. Garantir els compromisos de finançament que permetin a la nostra localitat, complint els 
paràmetres de qualitat determinats per llei, el correcte exercici de la prestació dels serveis 
postals, i assegurant que tots els ciutadans rebin el repartiment de correspondència a 5 dies 
a la setmana com mana la Directiva postal europea, tant actualment com en endavant.

Segon.-  Donar  trasllat  d’aquests  acords  al  Govern  de  la  Nació  i  a  tots  els  grups 
parlamentaris en el Congrés dels Diputats; a la Sociedad Estatal Correos y Telégrafos; a la 
Societat Estatal de Participacions Industrials (SEPI); al Ministeri de Transports, Mobilitat i 
Agenda Urbana i al Ministeri d'Hisenda».

Quart.- Moció presentada pels grups municipals Més per Sóller, Socialistes de Sóller i 
Podem Sóller,  amb la proposta d’acord en relació a un centre  de dia digne per a 
Sóller.

Llegida la moció conjunta per part de la secretaria delegada, la portaveu de Més per Sóller 
pren la paraula per tal de duu endavant la seva defensa.  La Sra Celià diu que és una moció 
treballada per tres partits: Més, Podem i PSOE, juntament amb la plataforma per un centre 
de dia digne, a qui vol agrair la feina que fan a nivell de municipi per lluitar per un centre 
de dia. Vol posar en valor que ens trobam davant un plenari sense propostes d’acord de 
l’equip de govern, que només hi ha mocions i que les presentades per l’oposició en aquest i 
en altres plenaris tracten sobre polítiques socials, sostenibilitat i les compara amb les que 
planteja l’equip de govern. La regidora de Més vol contextualitzar el tema del centre de dia 
i demana al Sr. Batle si sap quantes persones depenents hi ha a Sóller, el Batle respon que 
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quatre-centes. La Sra. Celià diu que tal i com va sortir a premsa hi ha un total de quatre  
cents quatre persones amb diferents graus de dependència. A continuació dóna una sèrie de 
dades relaciones de persones amb diferents necessitats al nostre municipi i que hi ha més de 
quatre mil  persones que en qualque moment al  2020 han tingut que emprar els  serveis 
socials i que aquests tenen un concepte ampli que implica polítiques transversals. Segons la 
Sra. Celià tot plegat té un cost pel Govern de més de cinc milions d’euros i que en certs  
plenaris  el  Batle  ha  insinuat  que  no  arriben  recursos  des  del  govern  per  atendre  les 
necessitats  de  serveis  socials  del  municipi.  La  Sra.  Laura  Celià  vol  rebatre  aquesta 
insinuació i vol que consti en acta que anualment la conselleria d’Afers Socials destina més 
de  cinc  milions  d’euros  per  atendre  totes  aquestes  necessitats.  Afegeix  que  aquestes 
necessitats son tan complexes que necessiten d’una coordinació entre administracions. Per 
tot això diu que a l’anterior legislatura, es va fer feina per posar en marxa el projecte del 
centre de dia, i agraeix en aquest punt la tasca feta per la Sra. Catalina Esteva. Explica que 
es varen iniciar els contactes amb la Conselleria d’afers socials qui va informar que tenia 
els recursos per dur-lo endavant, després es va triar l’escorxador com a millor ubicació, de 
manera consensuada amb els tècnics de la conselleria per complir els requisits que marca la 
normativa i permetia a més rehabilitar un edifici catalogat. Afegeix que feta la modificació 
de planejament per canviar els usos, es va signar un protocol amb la Conselleria d’afers 
socials per tal d’establir quin era l’ordre de coses a fer per construir el centre dia, no obstant 
això, després de les eleccions el tema va quedar aturat. La Sra. Laura Celià demana al Sr. 
Batle si sap quants centres de dia ha impulsat la Conselleria. El Batle respon que a Sóller 
cap. La Sra Celià respon que cap perquè el Sr. Batle no deixa. La Sra. Celià diu que un total  
de deu i que el que es demana a la moció és que a Sóller també, que és molt senzilla que es  
demanen dues coses, que es doni compliment al protocol signat i que es faci un estudi de 
necessitats que permeti tenir una foto de qui necessita ser atès. Espera que la moció surti 
endavant i que és un deute amb la gent gran al nostre municipi. 

La Sra. Catalina Pizá diu que molt ben defensada la moció per part de la regidora de Més i 
es dirigeix al Sr. Batle i li diu que ha promès dos centres de dia, si bé no ha fet cap proposta 
seria a la  Conselleria per posar la primera pedra, que ara té una oportunitat i que deixin les 
neures dels pàrquings per afrontar les necessitats del municipi.

El Sr. Jaume Mateu diu que tal i com s’ha assenyalat per la Sra. Laura Celià, és un tema 
treballat a l’anterior legislatura, que es feren les passes a nivell urbanístic, que es va signar 
un protocol i que li sap greu que s’hagin perdut dos o tres anys amb això, que a Sóller anam 
endarrere en certs temes d’equipaments. El regidor del PSOE opina que és molt trist que un 
un altre equip de govern arranqui i impulsi una iniciativa que a més, l’ajuntament no ha de 
finançar, i que va amb la línia que demana el poble, i que finalment perquè hi ha un canvi 
de  govern  tot  quedi  aturat.  Pel  que  fa  a  l’àrea  de  serveis  socials  diu  que  és  una  àrea 
complexa,  que cada vegada necessitarà  de més mitjans i  que els centres de dia són els 
models de futur que s’estan intentant aplicar. Diu que aquesta moció ha de sortir endavant, 
que les competències de serveis socials són una de les més importants i necessàries dels 
ajuntaments. Conclou que el centre de dia és necessari, que hi ha els recursos i que tenim un 
lloc adient per dur-lo a terme com és l’Escorxador i que el poble ho agrairà.

Per part  del  Pi Proposta  per les  Illes,  pren la  paraula el  Sr.  Bestard qui explica  que la 
proposta de fer un centre de dia a la residència Ben Entorn ho consideraven una bona via, 
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perquè era una solució a curs termini. Però que s’ha de valorar tot i escoltar a la gent que 
demana un centre de dia. Afegeix que per part seva no es descarta ni un centre de dia a 
nivell privat ni a nivell públic, i que es cal dotar d’un centre de dia al municipi al més aviat 
possible. Per aquest motiu, anuncia el seu suport a la moció.

Intervé el Sr. Aguiló i diu que el centre de dia és un tema molt sensible i humà com per 
convertir-lo en un mercadeig de voluntats polítiques. Diu que és veritat, que el fet de tenir 
públic avui al ple és significatiu i que com a Ajuntament cal trobar una solució. Explica que 
el seu grup segueix pensant que l’Escorxador no és el millor lloc, que es crearien molt de 
conflictes amb el tràfic i que no està a prop dels serveis sanitaris. Els hi preocupa molt que 
el  projecte  per ubicar al  centre  de dia  a  la  residencia  es trobi  en un impàs pendent  de 
l'autorització  de l’Imas,  i  que caldria  entre  tots  intentar  instar  a  la  Conselleria  agilitzar 
aquest  tema.  El  regidor  no  adscrit  considera  que  aquest  espai  seria  una  bona  solució 
provisional a curt termini. També posa damunt la taula la possibilitat d’adquirir la casa de 
les monges que aviat es posarà a la venta. Pel que fa al segon punt de la moció diu que tot el 
que sigui fer estudis o informes és positiu i necessari. Anuncia que el seu vot serà favorable 
per poder seguir fent feina entre tots, que el centre de dia té un valor immens. 

Per part del grup municipal Partit Popular intervé el Sr. Carlos Darder i diu que a l’anterior 
legislatura es va triar com a ubicació l’Escorxador sense escoltar els tècnics. Explica que la 
policia local ha fet un informe de set pàgines sobre la viabilitat de la seguretat de fer un 
centre  de dia  a l’Escorxador,  i  dit  informe no ho considera un lloc adient.  Per aquesta 
problemàtica de la seguretat diu el Sr. Darder que entenen que a l’Escorxador se li haurien 
de  donar  altres  usos.  No  obstant,  vol  remarcar  que  el  Partit  Popular  considera  que  és 
important comptar amb un centre de dia, que fan feina amb aquesta finalitat, per una banda, 
s’han posat en contacte amb la propietat de la casa de les monges i per altra, també amb la 
direcció de Sóller Invest. En quant al projecte de Centre de dia a la residència diu que una 
vegada s’ha tombat el projecte inicial, s’està mirant de tornar a presentar un projecte a la 
primera planta que quedaria totalment separat de la residència. També explica que s’està 
fent feina en el centre de dia del Port. Vol que consti en acta que el Partit Popular té molt 
clar que el centre de dia és necessari i que a l’anterior legislatura es va anar a Palma sense 
comptar amb els tècnics de la casa i que a més, s’està fent feina per a que Sóller Invest 
compleixi el conveni signat amb l’Ajuntament que contempla el centre de dia. 

El Sr. Jaume Mateu demana al Sr. Darder l’informe de policia i diu que també li agradaria 
tenir l’informe de quan es va fer  l’escola de Ca les Ànimes. Demana si els altres espais que 
s’estan plantejant per part de l’equip de govern compten amb l’informe de policia. 

El Sr. Darder diu que abans de fer una actuació d’envergadura s’informen tècnicament i que 
la seguretat de la gent és un tema que consideren primordial. 

La Sra. Laura Celià diu que anaren a Palma perquè qui té les competències i els recursos 
per fer un centre de dia és el Govern i que el que no pot ser és que per un tema de mobilitat, 
a un lloc on ja hi ha una escola pública i quan es parla d’un centre de dia de 20 o 25 places,  
ens aferrem a un informe de policia per no construir un centre de dia. Demana si al carrer 
de la Romaguera hi entra un ambulància i que durant un any i mig han bloquejat el projecte 
de centre de dia  sense plantejar una alternativa. La Sra. Celià demana que votin a favor, 
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que  el  poble  s’ho  mereix,  que  no  bloquegin  aquest  projecte  i  que  si  impulsen  altres 
iniciatives  al Port o a la residència benvingudes són. 
El Sr. Carlos Darder matisa que no és un problema de mobilitat sinó de seguretat. 

El Sr. Batle President pel que fa a l’ordre del dia vol recordar que a l’anterior legislatura es 
varen fer molts de plens sense contingut. El Batle diu que tant el Govern com el Consell 
són qui tenen les competències i que per tant, són els qui han de posar els recursos i que el  
que aporten a  Sóller no és més que el que ens correspon. Considera que el Govern o el  
Consell no arriben en molts d’aspectes i que els Ajuntaments es veuen obligats a suplir 
aquesta  manca.  Posa  com a  exemple  que arran  de  la  crisis  del  Covid  només  arribaren 
40.000 euros. Pel que fa als serveis socials diu que no són patrimoni de l’esquerra i que en 
quatre anys no varen ser capaços de fer un centre de dia, només varen signar un protocol i 
que ara ho reclamen als  demés.  En resposta a la intervenció de la Sra.  Pizá li  diu que 
l’esquerra va renunciar a l’anterior  legislatura a fer un centre de dia a Cetre per fer un 
pàrquing. D’altra banda, pel que fa a la intervenció del Sr. Jaume Mateu, diu que l’esquerra  
ha governat el mateix temps que ells i que no han fet cap infraestructura. Pel que fa al tema 
del centre de dia, diu que és un tema que els uneix a tots i que el lluiten des del primer dia, 
que cal pensar quin serà el centre de dia millor per tothom. Explica que va parlar amb la 
conselleria Fina Santiago, que va demanar als tècnics dels serveis socials pel centre de dia i 
que es va sorprendre quan li digueren que no era oportú. També explica la problemàtica de 
què la gestió per part de l’ajuntament suposava un cost d’uns 150.000 euros i que en aquest 
impàs s’ha parlat de duu aquest servei per part de la Residència Bell Entorn i que ara per 
sorpresa s’ha denegat el projecte quan allà hi ha una guarderia. El Batle diu que no s’ha de 
fer política amb aquest tema. Demana si l’Escorxador és la millor infraestructura i que són 
els serveis tècnics qui s’han de pronunciar, que entre tots ho hem de valorar i fer ho bé. 

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, ACORDA: 

Primer.-  El  Ple  de l’Ajuntament  acorda promoure i  reclamar  el  compliment  íntegre del 
protocol  signat  amb el  Consorci  de  Recursos  Sociosanitaris  i  Assistencials  de  les  Illes 
Balears, la passada legislatura.

Segon.-  El Ple de l’Ajuntament, conscient de les necessitats d’atenció especialitzada dels 
seus majors en situació de pèrdua d’autonomia personal, acorda fer un estudi acurat, en el 
termini de tres mesos, de la situació de les persones residents al municipi en diferents graus 
de dependència, per planificar a mig i llarg termini, les places de centre de dia o demés 
d’atencions domiciliàries que fossin pertinent planificar.

Cinquè. Moció  presentada pel Partit Popular, per a la millora dels processos selectius 
i formació de les policies locals per esmenar la manca d’efectius de la policia local als 
municipis.

Intervé el Sr. Darder per defensar la moció presentada pel seu grup municipal i explica la 
problemàtica que hi ha en relació amb els efectius de la policia i que el sistema actual per 
dotar  de personal  és molt  lent.  Pel  que fa als  agents  Covid diu que no tenen totes  les 
competències i que no tenen l’autoritat que si tenen els policies. Explica que a Sóller s’ha 
passat de 32 agents a només 21 efectius i que el que es demana es tornar al sistema anterior 
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que implicava que tenien que passar primer per l’acadèmia. Demana el suport dels regidors 
perquè es podria així dotar de manera més àgil a la policia d’efectius i que els agents Covid 
no donen solució, pel que s’ha assenyalat, a la problemàtica. 

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá i diu que són conscients de la problemàtica de manca 
d’efectius  de  policies,  si  bé  explica  que  tots  els  partits  van  registrar  una  proposta  al 
Parlament Balear que pretenia solucionar tota aquesta problemàtica, que va comptar amb el 
suport  de  tots  els  partits  a  excepció  de  Vox.  Afegeix  que  això  està  aprovat  des  del 
desembre,  que  ja  està  enviat  al  Govern  central  i  que  el  que  es  demanava,  entre  altre 
aspectes, era que l’Estat eliminàs la taxa de reposició anual i per alliberar les places de 
segona  activitat  per  incorporar-les  als  processos  de  selecció.  Considera  que  aquesta 
proposta té força i soluciona en part la problemàtica assenyalada.  Pel que fa als  agents 
Covid diu que tenen com a finalitat donar un suport puntual per una situació extraordinària 
com ha  sigut  la  pandèmia,  que  tot  això  que  planteja  el  Sr.  Darder  ja  està  aprovat  pel 
Parlament i que ja està enviada al govern que és qui té les competències. Demana al Sr. 
Darder  si  elimina  la  referència  als  agents  Covid  o  recull  el  que  ha  assenyalat  es 
replantejarien el seu vot. 

Intervé  el  Sr.  Joan  Carles  Simó  qui  vol  recalcar  que  ens  trobam  amb  un  ple  buit  de 
contingut. Pel que fa a la moció  diu que com afecta a normativa supramunicipal suposa que 
el Sr. Aguiló s’abstendrà. Anuncia que no li  donaran suport perquè va en contra d’una 
policia propera a la ciutadania i que no aposta per l’autonomia municipal.  En quant als 
agents Covid diu està d’acord amb que no són una solució però si una ajuda per tant no 
estan d’acord amb la supressió de la figura. 

El regidor del PSOE, el Sr. Jaume Mateu diu que aquesta moció només pretén fer oposició 
al Govern i que votaran en contra bàsicament perquè la moció està mal enfocada perquè 
insten a una institució que no és competent. El problema de que no hi hagi policies és la 
taxa de reposició i això es una competència estatal. El Govern central és qui té competència 
per ampliar les places. D’altra banda, recorda que l’EBAP no té competències per fer cursos 
sinó que actua per encomana de gestió dels ajuntaments. Pel que fa als agents Covid diu 
que és una solució temporal per dotar de més recursos al Ajuntaments, que es voluntària i  
que no cal suprimir-la. Afegeix que hi ha altres aspectes de la moció que fan referència a la 
gestió de recursos humans de competència municipal com poden ser els salaris  o el fet 
d’exigir  al  funcionari  que estigui un mínim de tres anys al  seu lloc.  Anuncia que no li 
donaran suport per tot l’exposat. 

El Sr. Bestard diu que la manca d’efectius és una problemàtica de tots els municipis que 
s’hauria de solucionar el més aviat possible perquè al final qui ho pateix són els veïnats dels 
municipi. Anuncia que li donaran suport. 

Pren la paraula el  Sr. Aguiló,  regidor no adscrit.  Diu que està clar que incrementar les 
borses d’interinatge és un perill pels ajuntaments. Consideren que només hi ha una solució 
que és l’equiparació dels sous i que cal conscienciar-se que la seguretat és cara, que s’ha de 
pagar. No obstant, donaran suport a la moció perquè és una proposta per solucionar el tema.

Respon  el  Sr.  Carlos  Darder  a  las  darreres  intervencions  i  es  mostra  sorprès  per 
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l’argumentari  dels portaveus de l’oposició i diu que sempre que es fa una proposta que 
afecta  al  Govern o al  Consell,  tot  són pegues.  Afirma que del 2015 al  2020 hi ha 350 
policies menys a Balears. Matisa que pel que fa a l’equiparació salarial, ara es paguen els 
festius i els caps de setmana i que la gran problemàtica es cobrir les jubilacions perquè els 
sistema és lent. D’altra banda diu que els mateixos policies no entenen les intervencions 
que es fan als plenaris en contra d’ells. 

Tanca el torn d’intervencions el Batle President qui diu que els agents Covid ara mateix no 
tenen massa sentit i que la demanda que es fa es que es formi al personal i que els agents  
Covid no poden suplir els policies.  Afegeix que això és una reclamació no només de Sóller 
sinó que ho demanen tots els ajuntaments perquè afecta a la nostra seguretat. El Batle diu 
que no sumar-se demostra la manca de sensibilitat i d’interès pel seu municipi.

Passats a votació, la Corporació, amb 9 vots a favor, 7 vots en contra, ACORDA: 

Primer L’Ajuntament  de Sóller  insta  al  Govern de les Illes Balears  a modificar  la Llei 
4/2013, per resoldre d’una manera eficient  i  àgil  la problemàtica de manca d’agents de 
policies  locals  als  municipis  de  Mallorca,  on  l’EBAP  exerceix  la  competència  dels 
processos selectius i la formació dels agents de la Policia Local, amb la creació d’un borsí 
d’agents formats amb el curs bàsic per poder distribuir-los i ser nomenats com a funcionaris 
en els municipis on sigui necessari, d’acord amb les sol.licituds i notes de curs.

Segon.-  L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de les Illes Balears que exigeixi tenir el 
curs bàsic per exercir de Policia Local o el curs de capacitació pe ser nomenat funcionari en 
comissió de serveis o interí i que només figurin en l Llei de Coordinació de Policies Locals 
la figura de Policia Local i els seus comandaments, eliminant la figura de l’agent COVID 
d’aquesta llei.

Tercer.-  L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de les Illes Balears a que un cop l’aspirant 
hagi superat el curs de capacitació tindrà l’obligació de romandre com a mínim 18 mesos en 
el mateix ajuntament en que hagi estat nomenant funcionari en pràctiques per tal que al 
menys pugui aquest  garantir-se  que la  inversió de diners públics  que destina  a la  seva 
formació específica, uniformitat i esforç econòmic d’aquesta administració local no es vegi 
afectada com passa el dia d’avui. En cas de renunciar abans de la finalització dels 18 mesos 
no podria tornar formar part del borsí de la CAIB i per tant el curs bàsic de policia local  
quedarà sense vigència”.

Sisè.- Moció presentada pel Partit Popular, per a la participació dels ajuntaments en 
la futura llei de la Serra de Tramuntana.

Explica  el  Sr.  Carlos  Darder  que  es  demana  que  els  ajuntaments  puguin  participar  en 
l’elaboració de la llei de la Serra de Tramuntana aportant el seu criteri en temes com les 
parades del bus o la senyalització.

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá demana que consti en acta que quan es va celebrar el 
desè aniversari de la Serra Tramuntana paratge de la Unesco, cap membre de l’equip de 
govern no va assistir i va quedar una cadira buida, la qual cosa suposa desmerèixer el nostre 
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poble quan és un dels més emblemàtics de la Serra de Tramuntana. Explica que aquesta 
moció ja s’ha presentat al Consell de Mallorca i proposen que la moció municipal es redacti 
en els mateixos termes. La Sra. Pizá considera que els batles han de tenir veu però sempre 
s’ha de consensuar, no ha de ser vinculat, per tant demana aquest canvi per votar a favor. 

Pren la paraula la Sra. Elvira Arbona i es mostra sorpresa per aquesta moció perquè diu que 
l’equip  de govern demana una  cosa que és  incapaç  de fer,  referint-se a  la  participació 
ciutadana,  que  es  segons  la  regidora  de  Més,  un  procés  molt  important  que  permet 
participar  a  la  societat  civil  en  aspectes  de  l’Ajuntament.  Aprofita  per  recordar  que 
l’Ajuntament té una regidora de participació ciutadana amb dedicació exclusiva que en dos 
anys i mig només ha impulsat una votació on line. D’altra banda vol posar de manifest que 
els ajuntaments si han tengut participació i veu tant en els òrgans de la fase informativa com 
en les meses de participació i que a més, es convocarà una mesa de batles i batlesses. Per 
aquest motiu diuen no entendre quin sentit té la moció. Recorda també que el ple està buit  
de propostes de l’equip de govern. 

El Sr. Jaume Mateu considera que demanen una cosa que ja està en marxa i que ho saben,  
que ja està previst un procés participatiu dels ajuntaments. El Sr. Mateu està d’acord amb el 
primer punt, però demana una matisació del punt segon perquè tal i com diu la Sra. Pizà 
una cosa es proposar i l’altra és vetar.

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard qui considera que els ajuntaments tenen molt a dir en 
aquest tema. 

El Sr. Aguiló diu està molt interessant en aquest tema i recorda que ja varen entrar una 
moció sobre que certes actuacions supramunicipals contassin amb el consens previ dels 
ajuntaments i recorda que aquesta moció va ser aprovada per unanimitat. Considera que la 
moció que es presenta va en el mateixa línia, que ara es demana des de l’òptica de tota la 
Serra de Tramuntana. Segons el Sr. Aguiló, es parla de Sóller com a catedral o capital de 
Tramuntana i  quan es fa qualsevol acte  no es compta amb Sóller.  Diu que la Serra de 
Tramuntana té molts de problemes i que és un encert impulsar aquesta llei, però que els 
pobles que estan més afectats han de poder tenir més pes alhora de decidir.

Intervé el Sr. Carlos Darder i diu que creuen en la moció tal i  com està redactada i no 
accepta  les  esmenes  proposades.  Pel  que  fa  a  la  participació  diu  que  la  regidora  de 
participació ha organitzat actes per a gent necessitada o amb dificultats i que s’ha convidat 
a l’oposició i no ha assistit.

Demana la paraula la Sra. Catalina Pizá i demana si accepten la seva proposta de canvi que 
és la mateixa que va votar el Partit Popular al Consell de Mallorca. 

Es respon que no s’accepta. 

Tanca  el  torn  d’intervencions  el  Batle  President  qui  considera  que  canviar  la  paraula 
vinculant té moltes conseqüències i que al contrari del que demana la Sra. Pizá l’opinió de 
Sóller ha de ser vinculant i que s’ha de defensar el millor el nostre poble. 
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El Sr. Jaume Mateu diu estar espantat de la defensa que fa el Sr. Batle de Sóller. Afegeix  
que no es pot reduir la defensa de la Serra a pintar d’un color o un altre, que no s’ha de 
frivolitzar i que cal ser més seriosos en aquest tema. D’altra banda i pel que fa a la moció 
critica que no se’ls deixi participar i consensuar allò que és bo per Sóller. 

Pren la paraula la Sra. Laura Celià i diu que tal  i  com està plantejada la moció es pot  
entendre que el vot d’un Ajuntament pugui tenir vot vinculat per decidir en un assumpte 
d’un  altre  municipi  i  que  una  altra  cosa  seria  que  la  posició  consensuada  de  tots  els 
ajuntaments de la Serra tenguès un vot vinculant.  Demana aquest matís per sabre si s’han 
de sumar o no a la moció. 

El Sr. Batle explica que la moció parla dels ajuntaments i no de cada un dels ajuntaments. 
D’altra banda, diu que no els han convocat a cap acte sobre aquest tema i que es demana 
que es faci un fòrum on els ajuntaments puguin aportar. El Batle opina que aquesta llei el  
que fa es carregar d’obligacions als propietaris de finques, que el que han de menester són 
ajudes per continuar amb la seva activitat. 

El Sr. Jaume Bestard demana la paraula i diu que es sorprenent que les finques públiques 
com la del Consell queden exonerades de la normativa i critica que això no és una bona 
política de conservació.

Passats a votació, la Corporació, amb 9 vots a favor i 7 abstencions, ACORDA:

Primer.-  L’Ajuntament de Sóller insta al Consell de Mallorca a garantir la participació, 
aportació  i  presa  de  decisions  vinculants  dels  ajuntaments  de  la  Serra  de  Tramuntana, 
durant tot  el  procés d’elaboració del  text  articulat  de proposta  de Llei  de protecció  del 
paisatge cultural de la Serra de Tramuntana.

Segon.-  L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Consell  de  Mallorca  a  crear  i  posar  en 
funcionament, amb el consens dels ajuntaments, l’instrument o mecanisme que garanteixi la 
seva  participació  durant  tot  el  procés  d’elaboració  del  text  normatiu,  així  com  que 
l’aprovació definitiva hagi de  comptar amb l’assentiment de cada Ajuntament.

Setè. Moció presentada pel regidor no adscrit, Sebastià Aguiló Roig, per la realització 
d’un manteniment més eficaç de l’EDAR, la instauració de la depuració terciària i la 
col·laboració amb els regants de la Vall.

El  Sr.  Aguiló  diu  que  la  moció  presentada  està  consensuada  amb  el  regidor  de  medi 
ambient, el Sr. Juan Ruiz. Diu que és molt senzilla i que el tema de la depuradora fa vint i  
quatre anys que circula i no entén perquè no s’ha posat fil a l’agulla. Explica que s’han fet  
unes  analítiques  que  han  donat  resultats  escandalosos.  Segons  el  regidor  aquesta  mala 
qualitat de l’aigua està donant molt de perjudicis. Considera que totes les forces polítiques 
de Sóller han d’instar als responsables de la depuradora a solucionar el problema, perquè 
cada any és el mateix quan arriba l’estiu comencen les olors i que es fan reunions amb els 
responsables de la depuradora els quals diuen que tot funciona perfectament i ens envien 
cap a Sóller. El regidor Aguiló diu que presenta la moció precisament per intentar acabar 
amb això creant una comissió de seguiment de l’Edar de Sóller en la que hi participin totes 
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les  forces  polítiques  del  municipi  així  com les  entitats  afectades.  Exposa  que  per  part 
d’Abaqua se li ha dit que vagi passant una fulla als afectats on es reculli l’hora i la zona que 
fa olor. El regidor diu que el problema és d’Abaqua i que ells són els que cobren el rebut i 
per  tant  són  els  responsables  de  què  tot  funcioni  correctament.  Demana  el  suport  per 
aprovar la moció. 

Obre el torn d'intervencions la Sra. Pizá i diu que tendran el seu suport, que és un tema que 
està enquistat, que la depuradora fa molta olor i que s’ha de solucionar. També considera 
molt important el tema de la instauració de la depuració terciària. 

Pren la paraula la Sra.  Elvira Arbona de Més per Sóller i  diu que la moció lis  sembla 
encertada, si bé diu que al punt primer es dóna a entendre que Abaqua no està fent la seva 
feina i consideren que això no és cert perquè si que fan el control permanent. Pel que fa al 
punt tercer esperen que la comissió de feina sigui més efectiva que la de les plaques solars 
que encara estan esperant que es crei. 

El Sr. Jaume Mateu diu que en termes generals estan d’acord amb la moció, si bé diu que  
una altra part del problema són les pluvials, que són responsabilitat de l’Ajuntament i que 
en qualque moment s’hauria d’iniciar aquest tema. 

Intervé el Sr. Jaume Bestard i diu que vistes totes les queixes i tenint en compte que aquesta 
aigua acaba a l’emissari, s’ha d’intentar solucionar. Anuncia que li donaran suport. 

Torna a intervenir el Sr. Aguiló i afegeix que vàries entitats ecologistes han pres mostres, i 
està  d’acord  amb el  Sr.  Jaume Bestard  sobre  el  tema  de  l’abocament  a  l’emissari  que 
demostra que hi ha qualque cosa que no funciona. Diu que quan hi ha queixes i surten a  
premsa durant unes setmanes no fa olor i que això és significatiu. Considera que ara és el  
moment d’afrontar el problema i espera que almenys per l’estiu que ve el tema la depuració 
terciària estigui solucionat. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder considera que és una bona moció i que és una realitat  
que no funciona i que els veïnats ho pateixen. 

El Sr. Batle diu que és una demanada de totes les legislatures i sempre s’ha aconseguit una 
unanimitat. Afegeix que el grup de feina del Sr. Aguiló i el Sr. Ruiz és un bon tàndem, que 
Sóller no pot seguir patint aquestes olors i espera que es pugui aconseguir pel bé de tots que 
funcioni. Vol recordar que la depuradora recapta quasi un milió d’euros anuals entre Sóller 
i Fornalutx en concepte de taxa, per això diu el Batle President que és quantitat suficient per 
garantir no només que funcioni bé, sinó també per millorar la infraestructura quan sigui 
necessari. 

Passats a votació, la Corporació per unanimitat,  ACORDA: 

Primer.- Instar novament a ABAQUA un control permanent de l’EDAR de Sóller, així com 
la realització del seguiment de les olors a les zones afectades.
Segon.- Sol·licitar  a la Conselleria  d’Agricultura un estudi urgent de viabilitat  tècnica i 
econòmica per al finançament i construcció de les instal·lacions per a la realització de la 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

H
LY

F3
TX

X4
PE

N
LD

ES
AG

KT
6Z

25
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//s
ol

le
r.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
3 

de
 1

6 



depuradora terciària a l’EDAR de Son Puça.
Tercer.- Crear des de l’Ajuntament una comissió de feina i seguiment de l’EDAR de Sóller 
on hi participin totes les forces polítiques del municipi, així com les entitats afectades, com 
són el Sindicat de Regants, Associació Hotelera, representants de veïnats afectats, etcetera.
Quart.- Solidaritzar-nos amb els veïns que fa tants d’anys que n’estan afectats, així com 
amb els regants que en pateixen les conseqüències. 

      
Vuitè.-  Comunicacions oficials.

Es dóna compte de:
-  Les Resolucions de batlia des de la darrera sessió ordinària, és a dir, dels decrets núm. 
1296 al 1860 de 2021. 
-  Els acords de la Junta de Govern de les sessions de data 14, 21 i 28 de juliol; 4, 11, 18 i  
25 d’agost; 1, 8, 15 i 22 de setembre de 2021.

La Corporació queda assabentada i conforme.

Novè .-  Precs i Preguntes.

S’inicia l’apartat de precs i preguntes amb la intervenció de la Sra. Pizá qui demana al Sr. 
Bestard sobre la taula de feina que s’havia acordat crear en relació amb les plaques solars.

El Sr. Bestard diu que s’han demanat unes propostes més concretes, explica que la idea 
era fer que els serveis tècnics redactassin un esborrany inicial de feina i que els regidors 
presentarien propostes. Segons el Sr. Bestard s’ha presentat el nom de tècnics que poden 
aportar i que en una o dues setmanes convocaran la comissió informativa i s’acabarà de 
concretar. 

Torna a intervenir  la Sra.  Pizá i  fa un prec sobre les mocions que s’aproven al  ple  i  
demana que tenguin una continuïtat i s’apliquin. Proposa fer un document on constin tots 
els acords de ple, per poder fer un seguiment i que qualque persona ho anoti després dels 
plens. 

La Sra. Pizá demana al Sr. Ruiz pel tema de la recollida d’orgànica que s’havia posat en 
marxa als restaurants, però que pareix que s’ha endarrerit i també demana pel porta a porta 
perquè pareix que s’han retirat contenidors del carrer sense començar a prestar el servei. 

Respon el Sr. Ruiz i diu que el porta a porta té el problema que estam vinculats a Sóller  
recicla i que el contracte que tenen no es pot modificar fins d’aquí un any. Explica que 
necessitam del servei d’aquesta empresa per poder duu a terme el porta a porta. D’altra 
banda,  pel  que fa  a  la  recollida  orgànica  explica  que  degut  a  la  gran ocupació  es  va 
sol·licitar  per part de certs negocis aplaçar un parell  de mesos i tornar-ne a parlar per 
octubre,  que  l’empresa  Gram té  previst  iniciar  reunions  informatives.  Afegeix  que  la 
previsió és començar el mes de febrer amb els negocis ubicats a urbà dins Sóller i la resta 
el més de març o abril. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

H
LY

F3
TX

X4
PE

N
LD

ES
AG

KT
6Z

25
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//s
ol

le
r.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
4 

de
 1

6 



La Sra. Pizá diu entendre que el porta a porta no ha començat perquè Sóller Recicla no té 
estipulat damunt el contracte que l’ha de fer. Demana si és això el que ha dit el Sr. Ruiz. 

El Sr. Ruiz diu que és així, que el que apareix al contracte és fer una prova pilot per fer ho 
com una  millora  a  la  barriada  de  Santa  Catalina.  Suposaria  retirar  tots  els  punts  de 
reciclatge  i  necessitarien  augmentar  el  personal,  segons  el  regidor  fins  al  2023 no es 
podria negociar amb l’empresa o bé estudiar de duu a terme el servei a nivell municipal. 

La Sra. Pizá demana el contracte de Sóller Recicla per poder estudiar tècnicament si hi ha 
cap solució. 

El Sr. Ruiz diu que li facilitarà el contracte i que convocarà una comissió informativa.  
També diu que al 2023 si l’empresa no vol prestar el porta a porta, l’Ajuntament ho podria 
assumir. 

El  Batle  President  diu  que quan s’aprova un punt  al  ple  es  dóna per  fet  que  la  part  
administrativa farà les passes per dur ho endavant. 

La Sra. Laura Celià diu que renuncien a fer les preguntes per escrit perquè la plataforma 
pro centre de dia vol intervenir. 

El Sr. Jaume Mateu demana el motiu pel qual l’Ajuntament ha deixat de pagar l’aigua als 
centres educatius i posa com exemple l’Institut. 

El Sr. Batle diu que no té sentit que l’Ajuntament pagui els impostos a un centre que és 
competència del Govern i que el que ha fet l’Ajuntament és enviar un carta a tots com per 
exemple Deixalles. El Batle diu que s’ha fet un enviament global i que cada institució que 
ho  han  rebut  si  té  qualque  conveni  on  apareix  que  ho  ha  d’assumir  l’Ajuntament  es 
reconduirà el tema. Considera que tot el que no sigui municipal, s’ha de regularitzar. 

El Sr. Jaume Mateu demana si poden tenir accés a les entitats que s’ha enviat. 

Quan són les 14:03 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual com 
a secretària estenc aquesta acta. 
 
Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 

Carlos Simarro                                                                                      Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                    Davant meu 
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                                                 la secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 9 de novembre de 2021, i s’aprova per 
unanimitat. 

La secretària.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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